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Andreas Lier (AHK România): Orasele joaca un rol cheie pentru dezvoltarea

durabila a Europei si a României

Orasele joaca un rol cheie pentru dezvoltarea durabila a Europei si a României, acestea fiind motoare ale

economiei, considera presedintele AHK România, Andreas Lier.

 

"Mai mult ca niciodata, orasele joaca un rol cheie pentru dezvoltarea durabila a Europei si a României. Acestea

sunt motoare ale economiei noastre, locuri unde ne conectam, cream, unde inovam. Acestea sunt centre de servicii,

consuma multa energie, dar reprezinta cheia decarbonizarii economiei. Am constat, din cauza conflictului recent,

cât de importanta este aprovizionarea cu energie si cât de importanta va ramâne. Totusi, orasele sunt o oglinda a

unei dezvoltari importante a ceea ce se întâmpla în dezvoltarea societatii, a ceea ce se întâmpla în jurul nostru.

Tocmai de aceea ma bucur si sunt recunoscator sa vad în acest context ca exista o masa rotunda dedicata sigurantei

oraselor si gestionarii crizelor migratorii. Ne ocupam astfel de situatia actuala în care ucrainenii pleaca si ajung si

în România, printre alte tari, din cauza agresiunii rusesti. Sa le dorim vecinilor nostri din Ucraina sa fie pace", a

afirmat marti Andreas Lier, la cea de-a zecea editie a conferintei "Cities of Tomorrow", organizata de Camera de

Comert si Industrie Româno-Germana (AHK România).

 

La rândul sau, ambasadorul Germaniei la Bucuresti, Peer Gebauer, a subliniat ca orasele ramân zonele principale

în ceea ce priveste energia, managementul deseurilor, dezvoltarea unor solutii de mobilitate inteligenta si raspunsul

la probleme referitoare la educatie.

 

"Din ce în ce mai multi oameni de pe planeta se îndreapta spre orase. Nu stiu daca s-a ajuns la un vârf, exista tot

felul de discutii despre asta, sau daca oamenii încep sa se întoarca la tara, dupa cum am început sa constatam în

timpul pandemiei. Probabil ca imaginea generala nu se schimba prea mult. De aceea, probabil ca orasele ramân

zonele principale în ceea ce priveste energia, managementul deseurilor, dezvoltarea unor solutii de mobilitate

inteligenta si raspunsul la probleme referitoare la educatie si alte aspecte", a mentionat Peer Gebauer.

 

El a precizat ca, în afara de Bucuresti, mai exista orase în România care au parcurs un drum lung în ultimul

deceniu.

 

"Am avut privilegiul ca în prima jumatate de an de mandat sa vizitez destul de multe dintre orasele mari, cum ar fi:

Cluj, Sibiu, Timisoara, Iasi sau Brasov si Oradea. Am fost foarte impresionat de ceea ce s-a obtinut acolo, de

evolutii, de faptul ca orasele au devenit mai frumoase si placute de vizitat. De asemenea, evolutiile în ceea ce

priveste mobilitatea si traficul. Desigur, mai sunt mult lucruri de facut si multe probleme de rezolvat, tocmai de

aceea este atât de important sa ne întâlnim în acest format si sa continuam acest proces în care privim lucrurile în

retrospectiva", a adaugat Peer Gebauer.

 

Ambasadorul Germaniei la Bucuresti a subliniat ca "este destul de greu sa vorbesti despre povesti de succes în

aceste zile atunci când constatam ca dincolo de frontiera sunt orase care sunt facute una cu pamântul de o

agresiune ruseasca brutala si de teroarea contra unor oameni nevinovati".

 

"Primim în fiecare zi vesti care ne lasa fara cuvinte. Astfel, chestiuni precum managementul mobilitatii si traficul

par îndepartate daca te uiti la fotografii cu Mariupol sau alte orase bombardate si facute ruine. Totusi, în ciudata

acestui razboi îngrozitor, trebuie sa ne gândim si la niste elemente bune. Sa vorbim despre curajul si taria

ucrainenilor si a autoritatilor ucrainene de a se apara, lucru care trebuie mentionat. Simt admiratie si faptul ca

trebuie sa îi sprijinim emotional pentru eforturile lor de aparare. Exista si un aspect pozitiv în toate aceste încercari

si anume o întarire a legaturilor si a unitatii transatlantice si europene", a mentionat Peer Gebauer.
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El a precizat ca, adesea, orasele de lânga granita, cum sunt Sighetul Marmatiei sau Isaccea, primesc primul val de

refugiati, raspunzând problemelor acestor persoane si fluxurilor migratorii. "Vreau sa-i felicit si pe membrii multor

comunitati din orasele mici si mari din România care au avut o contributie remarcabila de-a lungul crizei", a mai

spus ambasadorul Germaniei la Bucuresti.
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